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Det er bekymrende at se de tiltagende ansøgninger om opførelse af gylle basserede biogasanlæg, 
der for tiden opføres rundt om i kommunerne. Det der især bekymrer er fravalget af VVM 
redegørelse, der foregår. Mange kommuner er og bliver medejere af disse gyllegasanlæg, som for 
ringsted kommunes vedkommende skal have tilført 75 % gylle til gasanlægget.
Og alligevel fravælger man at undersøge påvirkningerne på miljøet.

Dette finder jeg stærkt kritisabelt.

med venlig hilsen
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